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Αυτός αποτυγχάνει
Γέροντας Εφραίμ, Καθηγούμενος Ιεράς Μεγίστης Μονής Βατοπαιδίου

Έχει 

σημασία, εν ονόματι του Χριστού, να δεχόμαστε όλους τους ανθρώπους όπως 
είναι, διότι ο Χριστός μας λέγει: « ει αγαπάτε τους αγαπώντας ημάς ποία υμίν 
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χάρις εστί; και γαρ οι αμαρτωλοί το αυτό ποιούσι». Διότι ο εμπαθής άνθρωπος, ο 
αμαρτωλός, αυτό κάνει. Αγαπά αυτόν που τον αγαπά. Εκτιμά αυτόν που τον 
εκτιμά. Αλλά, πρέπει να ξέρομε ότι, η εμπαθής εκτίμηση και η εμπαθής αγάπη, 
είναι απολύτως, έκφραση του εγωισμού του ανθρώπου. Και ό,τι ο άνθρωπος κάνει, 
δρα και εργάζεται, υλοποιώντας τον εγωισμό του, αυτός αποτυγχάνει στη ζωή 
του, διότι τα έργα εξωτερικά μπορεί να φαίνονται καλά, αλλά είναι προς το 
«θεαθήναι τοις ανθρώποις», και ο Θεός, δεν παίρνει τίποτε από αυτά.
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